



Mox Card Rewards Table

This document sets out details of the Mox Card Rewards available for eligible transactions on your Mox Card. Please read this document together with the Rewards for Cards Schedule.

This document replaces any previous documents, tables or information we have published in respect of Mox Card Rewards (including CashBack).

We may change the information in this document from time to time without giving you prior notice. We may also specify, change, modify, suspend, terminate or make any decision in connection with any Mox Card Rewards at any time without giving you prior notice.

Unless the context requires otherwise, capitalised terms used in this document shall have the meanings given in our General Terms and Conditions. If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.



1. CashBack for Mox Card linked to Mox Account

If you make eligible transactions on your Mox Card linked to your Mox Account, this section 1 will apply to you.

Mox Card transaction type	CashBack Rate	Criteria to unlock respective CashBack Rate	Eligible transactions ^a and eligible merchant categories ^{a,b}	Offer period	Cap
Mox Card linked to Mox Account	0.5%	None	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 1 June 2021	Unlimited

2. Spending Rewards Scheme for CashBack

If you have chosen the Spending Rewards Scheme for 'CashBack' in the Mox app, you can receive CashBack as your Mox Card Reward when you make eligible transactions with your Mox Credit Card and this section 2 will apply to you.

Mox Card transaction type	CashBack Rate	Criteria to unlock respective CashBack Rate	Eligible transactions ^a and eligible merchant categories ^{a,b}	Offer period	Cap
Mox Credit Card	1%	None	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 4 May 2021	Unlimited
	2%	Complete an Eligible Payroll Transaction ^d of HKD25,000 or more ^e	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 1 December 2025 to 31 August 2026	Unlimited
	3%	None	Eligible transactions at merchants falling under the 'Grocery Stores, Supermarkets' category ^c , except for transactions at merchants falling under the 'Grocery Stores, Supermarkets' category made using WeChat Pay or Alipay.	From 9 May 2025	Unlimited



3. Spending Rewards Scheme for Asia Miles

If you have chosen the Spending Rewards Scheme for 'Asia Miles' in the Mox app, you can receive Asia Miles as your Mox Card Reward when you make eligible transactions with your Mox Credit Card and this section 3 will apply to you.

Mox Card transaction type	Asia Miles Reward Ratio	Criteria to unlock respective Asia Miles Reward Ratio	Eligible transactions ^a and eligible merchant categories ^{a,b}	Offer period
Mox Credit Card	HKD4 = 1 Asia Mile	Complete an Eligible Payroll Transaction ^d of HKD25,000 or more ^e	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 1 December 2025 to 30 June 2026
	HKD5 = 1 Asia Mile	Complete an Eligible Payroll Transaction ^d of HKD25,000 or more ^e	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 1 July 2026 to 31 August 2026
	HKD10 = 1 Asia Mile	None	Eligible transactions at merchants falling under all eligible merchant categories	From 1 April 2026



Notes:

^a See clause 2 of the Rewards for Cards Schedule for details on what transactions and merchants are eligible and ineligible for Mox Card Rewards.

^b Merchant categories are determined by Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited.

^c Merchants which are classified as 'Grocery Stores, Supermarkets' according to the merchant codes/transaction types (as defined by Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited).

^d **"Eligible Payroll Transaction"** means a transaction where your employer pays your salary into your Mox Account via FPS, and the transaction is displayed as 'Salary' in the Mox app. For the avoidance of doubt, standing instructions or other local electronic transfers are not considered 'Eligible Payroll Transactions'.

^e You are eligible to receive the relevant Mox Card Rewards for your chosen Spending Rewards Scheme during the period beginning on and from the day you complete the Eligible Payroll Transaction and ending on the earlier of (a) the last day of the next calendar month and (b) 31 August 2026.

Last updated: 2 July 2026



Mox Card 獎賞列表

本文件載列您目前以 Mox Card 進行合資格消費時可獲得的 Mox Card 獎賞詳情。本文件應連同卡獎賞附表一併閱讀。

本文件取代我們之前發佈任何與我們的 Mox Card 獎賞（包括 CashBack）有關的文件、列表或資料。

在無須另行通知您的情況下，我們可不時更改本文件中的資料。我們亦可在無須另行通知您的情況下，隨時指定、更改、修改、暫停或終止任何 Mox Card 獎賞或作出任何與 Mox Card 獎賞有關的決定。

本文件中使用的定義與我們一般條款及細則的定義含義相同。如中英文版本有任何不一致，概以英文版本為準。

1. 綁定 Mox 戶口的 Mox Card 之 CashBack

當您 Mox Card 綁定您的 Mox 戶口時進行合資格交易，本第 1 部將適用於您。

Mox Card 交易類別	CashBack 比率	解 鎖 相 應 的 CashBack 比率條件	合資格交易 ^a 及合資格獲得 CashBack 的 商戶類別 ^{a, b}	優惠期間	上限
綁定 Mox 戶口的 Mox Card	0.5%	無	於 合 資 格 獲 得 CashBack 的商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2021 年 6 月 1 日 起	無上限

2. 消費獎賞計劃之 CashBack

如果您在 Mox app 中選擇了消費獎賞計劃之「CashBack」，當您使用 Mox 信用卡進行合資格交易時，您可獲得 CashBack 作為您的 Mox Card 獎賞而本第 2 部將適用於您。

Mox Card 交易類別	CashBack 比率	解鎖相應的 CashBack 比率條件	合資格交易 ^a 及合資格獲得 CashBack 的商戶類別 ^{a, b}	優惠期間	上限
Mox 信用卡	1%	無	於合資格獲得 CashBack 的商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2021 年 5 月 4 日起	無上限
	2%	完成一項至少 HKD25,000 的合資格出糧交易 ^{d,e}	於合資格獲得 CashBack 的商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2025 年 12 月 1 日至 2026 年 8 月 31 日	無上限
	3%	無	使用微信支付或支付寶的所有合資格交易除外，於「雜貨店、超市」類別 ^c 下的商戶進行的合資格交易	由 2025 年 5 月 9 日起	無上限

3. 消費獎賞計劃之「亞洲萬里通」里數

如果您在 Mox app 中選擇消費獎賞計劃之「亞洲萬里通」里數，當您使用 Mox 信用卡進行合資格交易時，您可獲得「亞洲萬里通」里數作為您的 Mox Card 獎賞而本第 3 部將適用於您。

Mox Card 交易類別	「亞洲萬里通」里數獎賞比率	解鎖相應的「亞洲萬里通」里數獎賞比率條件	合資格交易 ^a 及合資格商戶類別 ^{a, b}	優惠期間
Mox 信用卡	HKD4 = 1「亞洲萬里通」里數	完成一項至少 HKD25,000 的合資格出糧交易 ^{d,e}	於合資格商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2025 年 12 月 1 日至 2026 年 6 月 30 日
	HKD5 = 1「亞洲萬里通」里數	完成一項至少 HKD25,000 的合資格出糧交易 ^{d,e}	於合資格商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2026 年 7 月 1 日至 2026 年 8 月 31 日
	HKD10 = 1「亞洲萬里通」里數	無	於合資格商戶類別下的所有商戶進行的合資格交易	由 2026 年 4 月 1 日起



備注：

- ^a 有關合資格及不合資格獲得 Mox Card 獎賞的交易及商戶的詳情，請參閱卡獎賞附表第 2 條。
- ^b 商戶類別由 Mastercard Asia / Pacific (Hong Kong) Limited 釐定。
- ^c 「雜貨店、超市」的商戶根據 Mastercard Asia / Pacific (Hong Kong) Limited 的商戶編號或交易類別釐定。
- ^d 「**合資格出糧交易**」指您的僱主透過轉數快將您的薪金存入您的 Mox 戶口，而該交易在 Mox app 中顯示為「人工」。為免生疑問，常行指示或其他本地電子轉賬不被視為「合資格出糧交易」。
- ^e 您可於完成合資格出糧交易當日起至(a)下一個曆月的最後一日或(b)2026 年 8 月 31 日（較早者為準）期間，獲得您所選的消費獎賞計劃之相關 Mox Card 獎賞。

最近更新日期：2026 年 7 月 2 日